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Zápis 

ze schůze Rady dobrovolného svazku obcí   

„Mikroregion Žďársko“  4/2024‐R 

 

konané dne 24.6.2024 v 11:30 hodin v zasedací místnosti města v budově MěÚ ve Žďáře 

nad Sázavou 

Přítomni: viz. prezenční listina – počet 6 

Omluveni: ‐  

Hosté: Ing. Sochorová, p. Gregor, Ing. Juda – členové kontrolní komise 

  

Navržený program jednání: 

1. Zahájení 

2. Administrativní záležitosti DSO 

3. Odpadové hospodářství – doladění postupu sběru dat od obcí 

4. Různé, diskuze 

5. Závěr 

 

1. Zahájení 

Jednání  schůze  Rady  zahájil  v 11:30  hodin  Ing.  Mrkos,  předseda  DSO.  Po  přivítání  všech 

přítomných oznámil zahájení jednání. 

 

2. Schválení programu  

Manažerka DSO přivítala přítomné a seznámila je s navrženým programem jednání. Vyzvala 

přítomné  k návrhům  na  doplnění  programu.  Nikdo  z přítomných  k programu  připomínky 

nevznesl, proto bylo přistoupeno k hlasování o programu. 

Usnesení č.01/2024/04‐R 

Rada DSO Mikroregion Žďársko schvaluje navržený program schůze Rady č.4/2024‐R 

Hlasování č.1:  pro : 6           proti: 0            zdržel se: 0                    Usnesení bylo přijato 
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3. Odpadové hospodářství 

Manažerka přítomné seznámila s výstupem kontrolní komise: 

Doporučujeme Radě Mikroregionu zvážit vyžádání informací ohledně množství sváženého odpadu od 
jednotlivých obcí přímo od spol. AVE, nikoliv od účetních jednotlivých obcí. Narůstá zde administrativní 
zátěž  pro  účetní.  Doporučujeme  tyto  informace  získat  přímo  od  AVE,  které  tyto  údaje  průběžně 
schraňuje v průběhu kalendářního roku a je možné je získat i za příp. úhradu od AVE. 
Ohledně odvozu SKO do spalovny po vyčerpání „levnějšího skládkování“ za občana/rok, zvážit dohodu 
nebo příp. uzavření smlouvy se spol. AVE na dodání těchto dat a automatické nasměrování odpadu do 
spalovny. 

 

Slovo  dostala  předsedkyně  kontrolní  komise  Ing.  Sochorová.  Přítomné  seznámila  s velkou 

administrativní  zátěží  na  obecních  úřadech  a  nesouhlasu  s dublováním  činností  firmy AVE. 

Slovo si vzal předseda svazku, který zdůraznil nutnost výkonu sběru dat od obcí pro potřeby 

mikroregionu a potažmo spalovny.  

Rozpoutala se diskuze a postupně se k tématu vyjádřili téměř všichni zúčastnění.  

Zúčastnění  se  shodli  na  sběru  dat  z faktur  firmy  AVE  a  dalším  zpracování  odpadovou 

specialistkou placenou na dohodu o provedení práce dle vykonané práce za určité období. 

Řešilo  se  také  téma  výběrového  řízení  na  odpadovou  firmu,  množství  dodatků  k původní 

zastaralé smlouvě, možnost navýšení ceny po VŘ apod. 

Úkol pro manažerku: 

1. Rozeslání odkazu všem obcím svazku pro nahrávání faktur od firmy AVE od začátku 

letošního roku. 

2. Sběr požadavků a témat, které by obce rády předaly k řešení svazku (mailem). 

3. Po prázdninách bude svolána schůze k dalším krokům v oblasti odpadů (příprava VŘ 

nebo jiná možnost). 

 

Starosta  Bohdalova  pošle  dodatek  ke  smlouvě,  ve  kterém  řešili  podstatné  změny  pouze 

pomocí dodatku zpracovaného právníkem. Právníci města prověří, zda by se nedalo využít 

v odpadové problematice místo VŘ. 

 

4. Diskuze, závěr 

Diskuze probíhala již průběžně při řešení problematiky odpadového hospodářství, diskutovali 

téměř všichni přítomní.  
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Na  závěr předseda DSO poděkoval všem přítomným a hostům za účast a  schůzi Rady DSO 

Mikroregionu Žďársko ukončil ve 12.20 h.   

 

 

předseda: Ing. Martin Mrkos  

 

místopředseda: Antonín Váša 

 

Zapsala: Ing. Ilona Vráblová                


